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ACTA NÚM. 175 

 
Rector 
Francisco Javier Lafuente 
Sancho 
 
Secretària general 
Esther Zapater Duque 
 
Equip de Govern 
Rafel Escribano Carrascosa 
Anabel Galán Mañas 
Virginia Luzón Fernández 
Rosa María Sebastián Pérez 
Francisco José Morente Valero 
José Luis Muñoz Moreno 
Xavier Ramos Morilla 
Laura Santamaria Guinot 
Ramon Vilanova Arbós 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Xavier Ballart i Hernández 
Ian Blanes Garcia 
Andrés Chamarro Lusar 
Juan Jesús Donaire Benito 
Margarita Freixas Alas 
Isidre Gibert González 
Enric Marín Otto 
Salvador Navarro Soto 
Olga Torres Hostench 
 
Directors de departament 
Carolina Gala Durán 
David Manuel Gómez Gras 
Josep Antoni Iglesias Fonseca 
 
Directors d’institut 
Isabel Pont Castejón 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Juan Antonio Baeza Labat 
Jordi Bartolomé Filella 
Ester Fernández Gimeno 
Jordi Nadal Tersa 
Cristina Palet Ballús 
Pere Ysàs Solanes 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Isabel Pellicer Cardona  

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 11 de 
desembre de 2024, es reuneix, en sessió 
ordinària, el Consell de Govern de la 
Universitat Autònoma de Barcelona, sota la 
presidència del rector, Javier Lafuente 
Sancho. Assisteixen a la reunió els membres 
del Consell assenyalats al marge.  
 
S’han excusat d’assistir-hi Alejandro Rialp 
Criado, degà de la Facultat d’Economia i 
Empresa, que és substituït per Consol 
Torreguitart Mirada, vicedegana d’Afers 
Docents i Acadèmics; Susana Navas 
Navarro, degana de la Facultat de Dret, que 
és substituïda per Ricard Esteban Legarreta, 
vicedegà d’Ordenació Acadèmica; Marta 
Bertrán Tarrés, degana de la Facultat de 
Ciències de l’Educació, que és substituïda 
per Marilisa Birello, vicedegana de Qualitat, 
Innovació i Màster; Tania Nadal Vicens, 
presidenta del Consell Social; Marta Prat 
Sabater, directora del Departament de 
Filologia Espanyola, que és substituïda per 
Anna Gavarró Algueró, directora del 
Departament de Filologia Catalana; Laila 
Darwich Soliva, directora del Departament de 
Sanitat i d’Anatomia Animals; Juan Manuel 
Leyva Moral, director del Departament 
d’Infermeria; Eva Anduiza Perea, 
representant del professorat claustral del 
sector A; Juan Montesinos Andrade, que és 
substituït per Míriam Lázaro Díez, 
representant del personal tècnic, de gestió i 
d’administració i serveis del sector D; Andreu 
Pompas Alcaraz, representant del personal 
tècnic, de gestió i d’administració i serveis del 
sector D, i Òscar Losada Garcia, 
representant de l’alumnat del sector C.  
 
No hi assisteixen Óscar Jané Checa, 
vicerector de Relacions Internacionals; Manel 
López Béjar, degà de la Facultat de 
Veterinària; Francesc Foguet i Boreu, 
representant del professorat claustral del 
sector A; Carlos Martínez Lizama, 
representant del professorat claustral del 
sector B; Alba Gual Bascompte, presidenta 
del Consell d’Estudiants, ni Uxia Aguiló 
Peláez, Laura Alloza Ollés i Iris Parra Jounou, 
representants de l’alumnat del sector C.  
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Xavier Verge Mestre 
 
Representants del personal tècnic, 
de gestió i d’administració i serveis 
(sector D) 
Ernesto Castaños Moreno  
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Aniol Freixas Torrent 
Ona Farré Perisé 
 
Representants del Consell Social 
Ramon Alberich Ferrer 
Montserrat López Merlos 
 

Hi assisteixen amb veu i sense vot Pedro de 
Alcántara-Garcia Briones, cap del Gabinet 
Jurídic, i Isabel García Pérez, cap de l’Oficina 
de Coordinació Institucional.  
 
Hi assisteixen com a convidats Sònia 
Hernández Tejada, secretària executiva del 
Consell Social; David Sánchez Solbes, 
president del Comitè d’Empresa del Personal 
Tècnic, de Gestió i d’Administració i Serveis; 
Francisca Blánquez Cano, directora de 
l’Escola de Postgrau, i Antoni Espinosa 
Morales, adjunt al vicerector de Campus i 
Sostenibilitat per a les TIC.  
  
 
 

 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informe del rector 
3. Afers economicopressupostaris 

3.1. Aprovació dels criteris per a la pròrroga del pressupost de la UAB 2024 a 
l’exercici 2025 

4. Afers de personal tècnic, de gestió i d’administració i serveis 
4.1. Aprovació de l’Oferta Pública d’Ocupació del personal tècnic, de gestió, i 
d'administració i serveis per a l’exercici 2025 

5. Afers acadèmics 
5.1. Extinció de títols de màster universitari  
5.2. Creació de títols de màster de formació permanent, diplomes i residències 
veterinàries 

6. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
6.1. Llicència de secret empresarial a l’empresa 333corporate 1998, SL 

7. Elecció de representants 
7.1. Designació de membres del Comitè d’Ètica en la Recerca 
7.2. Modificació de la composició del Comitè de Bioseguretat de la UAB 
7.3. Revisió dels requisits per formar part de la Comissió de seguiment dels 
compromisos recollits a la Declaració del Claustre sobre la situació a Gaza 

8. Assumptes de tràmit 
8.1. Ratificació del conveni per a la creació d’una Plataforma d’R+D+I en Ciència i 
Tecnologia dels Aliments 
8.2. Participació en l’Asociación Conferencia de Decanas y Decanos de Física de 
España 
8.3. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del 
personal docent i investigador funcionari Convocatòria AAI 2024 AQU CATALUNYA 
8.4. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de docència del 
personal docent i investigador funcionari i contractat Primera avaluació AQU 
Catalunya 2024 
8.5. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de gestió del 
personal docent i investigador funcionari i contractat 
8.6. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del 
personal docent i investigador contractat. Primera avaluació AQU CATALUNYA 
2024. Estimació de recurs 

9. Torn obert de paraules  
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Desenvolupament de la sessió 
 
La secretària general obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de 
Govern i informa de les incidències d’assistència dels membres de l’òrgan. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda aprovar l’acta de la sessió de 25 de 
setembre de 2024.  
 
 
2. Informe del rector 
 
El rector inicia l’informe indicant que aquest és el primer Consell de Govern del mandat 
del nou Equip de Govern després de les eleccions a rector dels proppassats mesos 
d’octubre i novembre de 2024. Expressa les seves ganes de treballar per la Universitat 
i per la seva comunitat i destaca la seva satisfacció per l’alta participació a les eleccions 
i pel fet que hi va haver tres candidatures, la qual cosa demostra una gran salut 
democràtica. Seguidament presenta l’Equip de Govern:  
 
- Esther Zapater Duque, secretària general 
- Francisco Morente Valero, vicerector adjunt al rector per a la Planificació Estratègica 
- Rafel Escribano Carrascosa, vicerector de Personal Acadèmic 
- Natividad Ramajo Hernández, delegada del rector per a la Programació Docent 
- Ramon Vilanova Arbós, vicerector d’Estudis i Qualitat 
- Maria Alvarez Moleiro, delegada del rector per a la Qualitat Docent 
- Assumpció Malgosa Morera, vicerectora de Recerca 
- Anabel Galán Mañas, vicerectora d’Alumnat i Ocupabilitat 
- Rosa M. Sebastián Pérez, vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
- Xavier Ramos Morilla, vicerector d’Economia 
- Xavier Gabarrell Duray, vicerector de Campus i Sostenibilitat 
- Oscar Jané Checa, vicerector de Relacions Internacionals 
- José Luis Muñoz Moreno, vicerector de Formació i Innovació Docent 
- Laura Santamaria Guinot, vicerectora de Cultura i Política Lingüística 
- Virginia Luzón Fernández, vicerectora de Comunicació 
- Antoni Espinosa Morales, vicerector de Polítiques Digitals 
- Paqui Blázquez Cano, directora de l’Escola de Postgrau 
- Judith Panadés Martí, delegada del rector per al Campus de Sabadell 
- Jordi Barbé García, comissionat del rector per a les Relacions amb l’Ensenyament 

Secundari i l’Accés a la Universitat 
- Jaume Tintoré i Balasch, gerent 
- Àngels Guimerà Guinot, cap del Gabinet del Rectorat 

  
Tot seguit, exposa que els fets més destacats des de les eleccions són la inauguració 
del nou edifici del Vall d’Hebron, la reunió de la Junta del Consell Interuniversitari de 
Catalunya (CIC) i la del Consell de Govern de l’Agència de Qualitat Universitària (AQU).  
 
En aquest sentit, informa que el proppassat 2 de desembre de 2024 es va inaugurar el 
nou edifici de recerca del Vall d’Hebron Institut de Recerca (VHIR), amb una superfície 
de 16.792 m2 destinats a la recerca. Afegeix que van presidir l’acte el president de la 
Generalitat, la consellera de Recerca i Universitats i la consellera de Salut. 
 
Respecte a la reunió de la Junta del CIC, el rector exposa que es va tractar de mesures 
per implementar compromisos relatius a la protecció de les dones en l’àmbit de l’activitat 
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científica (per exemple, protegir situacions d’embarassos i maternitat de dones 
científiques) i desplegament de polítiques de gènere.  
 
Explica que el 10 de desembre de 2024 va tenir lloc el Consell de Govern de l’AQU, en 
el qual es va tractar de diferents temes socials relacionats amb l’activitat acadèmica. 
Explica un estudi que s’ha elaborat sobre la inserció laboral relatiu amb els estudis 
universitaris i que està a punt de publicar-se. Fa succintes valoracions sobre les 
conclusions de l’informe que es van traslladar als assistents de la reunió, com que el fet 
diferencial en l’ocupabilitat és més el tipus d’estudis cursats que l’entorn social d’on 
prové la persona. Explica que també es va parlar del nou procediment de verificació de 
títols que es prepara i de l’acreditació del professorat (tant en recerca com en docència). 
El rector exposa també que s’ha iniciat el procediment de selecció del nou director de 
l’AQU, ja que el director actual acaba el mandat el mes de setembre de 2025. Explica 
que, tot i el requeriment de la Llei 9/2022, del 21 de desembre, de la ciència, encara no 
està preparada la convocatòria per avaluar els departaments i instituts universitaris.  
 
D’altra banda, el rector també indica que a meitat de novembre la UAB, a través de la 
Facultat de Ciències de la Comunicació, i la Cadena SER van organitzar el Congrés 
Internacional de la Ràdio, amb motiu del centenari del mitjà, que va tenir per lema 
“Present i futur de l’àudio”. Informa que va comptar amb 6 àrees temàtiques i 21 taules 
de ponències sobre la intel·ligència artificial, els nous models de consum, la ràdio de 
proximitat, l’eficàcia de la publicitat, la ràdio musical, el mesurament d’audiències, el 
futur de la indústria, la ràdio pública arreu del món, l’evolució de les narratives i la 
importància del periodisme radiofònic, entre d’altres temes. El rector felicita el degà de 
Ciències de la Comunicació, que en va ser el coorganitzador amb la SER, ja que hi va 
participar molta gent. Destaca el congrés i el ressò de la Universitat. 
 
Per acabar l’exposició, el rector enumera els premis i reconeixements obtinguts per 
membres de la comunitat universitària: La doctora María del Gete-Alonso, catedràtica 
de Dret Civil, ha ingressat com a acadèmica de número a l’Acadèmia de Jurisprudència 
i Legislació de Catalunya; el doctor Isidre Molas, catedràtic de Dret Constitucional de la 
UAB, ha estat reconegut amb la Creu de Sant Jordi, que atorga la Generalitat de 
Catalunya; el grup de periodistes Ramon Barnils va atorgat el Premi Honorífic 2024 al 
doctor Xavier Giró, professor del Departament de Mitjans, Comunicació i Cultura de la 
UAB; el doctor Xavier Úcar, catedràtic de Pedagogia Social del Departament de Teories 
de l’Educació i Pedagogia Social, va rebre el Premi José Manuel Esteve per l’article “La 
educación escindida: perspectivas desde la pedagogía y la educación social”; la doctora 
Rosa Franquet, catedràtica de Comunicació Audiovisual i Publicitat, va rebre el Premi 
Bones Pràctiques a la Trajectòria Professional, que atorga l’Associació de Dones 
Periodistes de Catalunya; el doctor Salvador Navarro, degà de la Facultat de Medicina 
de la UAB, va ser elegit president de l’Associació Espanyola de Cirurgians; la 
doctoraEva Comas-Arnal, professora associada del Departament de Filologia Catalana 
de la UAB, va guanyar el VI Premi Proa de Novel·la amb l’obra Mercè i Joan;  la doctora 
Agata Orzeszek, professora del Departament de Traducció i Interpretació i Estudis 
d’Àsia Oriental, va rebre el Premi Nacional a la Millor Traducció per l’adaptació al castellà 
d’Els llibres de Jacob, d’Olga Tokarczuk; els doctors Carlos Rodrigo i Joan Carles 
Ferreres van guanyar el Premi a l’Excel·lència Professional, que atorga el Col·legi de 
Metges de Barcelona, en la categoria d’educació mèdica; el doctor Ignacio Morgado, 
catedràtic de Psicobiologia a l’Institut de Neurociència i degà fundador de la Facultat de 
Psicologia de la UAB, va ser elegit membre de l’Acadèmia de Psicologia d’Espanya 
(APE); el professor de recerca ICREA del Departament de Matemàtiques, doctor Xavier 
Tolsa va ser guardonat amb el Premi Nacional d’Investigació per la seva reconeguda 
trajectòria investigadora internacional; el doctor Joan-Carles Mèlich, professor del 
Departament de Teories de l’Educació i Pedagogia Social, va rebre el Premi Nacional 
d’Assaig, que atorga el Ministeri de Cultura i Esport, per l’obra La fragilidad del mundo; 
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la doctoranda Clàudia Soriano, investigadora en astrofísica de l’Institut de Ciències de 
l’Espai (ICE-CSIC), va rebre la menció Aeroespacial dels Premis Dona TIC 2024, 
impulsats pel Govern de la Generalitat de Catalunya; el curtmetratge Ei, Temi va guanyar 
el premi del públic del festival Abastos i del festival La Gran Pantalla, i el documental 
Azadi va rebre una menció especial del jurat en el Film Festival for Women’s Rigths de 
Seül, els autors dels quals són estudiants del màster en Teoria i Pràctica del Documental 
Creatiu de la UAB. 
 
En aquest sentit, el rector també informa de més premis: Iman El Kabiri, alumna de la 
Facultat de Dret, va guanyar el primer premi TFG de Criminologia d’Espanya al millor 
treball de final de grau; el doctor Marc Parés, professor del Departament de Geografia 
de la UAB, i Magdalena Ennaji, alumna del màster en Integració Europea de la UAB, 
van rebre el Premi Llegat Pasqual Maragall 2024; l’investigador del Departament de 
Física, doctor Martí Perarnau va ser guardonat amb el premi Real Sociedad Española 
de Física-BBVA en la categoria d’investigador jove en física teòrica, i el Vagó de la 
Ciència de la UAB va rebre el prestigiós premi Prismas, que atorga l’Ajuntament de la 
Corunya a través dels museus científics corunyesos. També exposa que la CRUE-
Sostenibilitat ha lliurat a la UAB el Reconeixement de Sostenibilitat Ambiental, distinció 
que la UAB obté per primera vegada, amb una menció específica en el camp de la 
mobilitat. Per acabar, el rector informa que el QS World University Rankings de 
Sostenibilitat, que mesura l’impacte ambiental i social de les universitats, situa la UAB 
com la primera de l’Estat, en la posició 61 del món i en la 32a d’Europa d’un total de 
1.743 institucions analitzades. 
  
La secretària general obre un primer torn de paraules, en el qual els membres del 
Consell de Govern debaten sobre l’acreditació del professorat. En aquest sentit, un 
membre expressa que es va en la bona direcció, però apunta que caldria evitar la 
burocratització i, per tant, demana que es dediquin esforços a la definició d’aquesta 
acreditació. El rector exposa que s’intenta influir en la designació del nou director de 
l’AQU i que s’han traslladat les queixes relatives a la burocratització per millorar la gestió. 
Afegeix que es té constància de la rellevància d’aquesta qüestió i que se seguirà 
treballant al respecte. També es transmet que avui ha sortit en premsa el posicionament 
de les universitats públiques catalanes sobre el problema del finançament del sistema 
universitari, en contraposició de l’acció política que van fer darrerament les universitats 
públiques de Madrid, i es demana ampliar-ne la informació. El rector respon que aquesta 
qüestió va sorgir amb els rectors de les universitats de Madrid i que el diari El País va 
demanar a les universitats públiques catalanes fer una declaració. Es recorda que, com 
que la UAB estava en període electoral, el rector va manifestar que ell no s’hi podia 
pronunciar fins a finalitzar el procés electoral. També s’indica que els rectors de la 
Universitat de Barcelona, de la Universitat Politècnica de Catalunya i de la Universitat 
Pompeu Fabra van decidir esperar que el rector de la UAB s’hi pogués pronunciar. El 
rector explica que fa dos dies va mantenir una entrevista de quasi dues hores amb els 
quatre rectors, en la qual es va posar de manifest la visió de les universitats públiques i 
que es preveu que, arran d’aquesta entrevista, es publiquin diversos articles. D’altra 
banda, es pregunta com afecta la crisi que actualment publica la premsa sobre la 
viabilitat econòmica de MUFACE. El rector respon que a hores d’ara hi ha molt poca 
informació al respecte i que sembla que hi ha un principi d’acord. Així mateix, el degà de 
Ciències de la Comunicació agraeix al rector les paraules dedicades a la Facultat 
respecte al congrés de la ràdio. També es transmet que en presentar l’Equip de Govern 
s’ha trobat en falta un vicerectorat dedicat al personal tècnic, de gestió i d’administració 
i serveis (PTGAS). El rector destaca que el PTGAS és una part molt important de la 
Universitat. Explica que el 30 % del PTGAS es jubilarà en els propers anys i s’ha de fer 
un pla de xoc per rejovenir la plantilla. Afegeix que el vicerector competent en matèria 
de PTGAS és el vicerector d’Economia i que el gerent és el competent des del punt de 
vista de la gestió. Respecte de l’acreditació de departaments i centres de recerca, es 
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pregunta quin impacte tindrà el canvi d’àrees de coneixement a àmbits de coneixement. 
El rector trasllada que està a favor de fer l’avaluació dels departaments i dels instituts, 
ja que aquestes estructures no estan finançades en funció de la recerca que produeixen 
al sistema de recerca de Catalunya en benefici dels centres CERCA. Creu que aquesta 
avaluació pot ajudar a equilibrar el finançament d’aquestes estructures. Reconeix que 
és crític amb el procés d’acreditació que inicialment es va plantejar, però no amb el fet 
d’acreditar, i afegeix que treballen des de fa temps per preparar-se per a aquestes 
acreditacions. La vicerectora d’Innovació creu que es podran imputar als departaments 
les persones que tinguin compartida l’adscripció de l’activitat de recerca a instituts.  
  
La secretària general obre un segon torn de paraules, en què els membres del Consell 
de Govern transmeten la seva preocupació per les accions de difusió eficaces que han 
fet els centres CERCA. El rector explica que es vol finançar la recerca a través de 
l’avaluació de les estructures i, per tant, s’ha de buscar un sistema equitatiu de les 
estructures de recerca perquè el finançament sigui equivalent a la recerca produïda per 
cada estructura. D’altra banda, es pregunta sobre el procés de repartiment de places 
del programa d’ajuts.  
  
 
3. Afers economicopressupostaris 
 
3.1. Aprovació dels Criteris per a la pròrroga del pressupost de la UAB 2024 a l’exercici 
2025 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Economia, que informa de la 
proposta d’aprovació dels Criteris per a la pròrroga del pressupost de la UAB 2024 a 
l’exercici 2025. El vicerector d’Economia exposa que la proposta va rebre l’informe 
favorable de la Comissió d’Economia i d’Organització del 27 de novembre de 2024. 
Afegeix que treballarà amb el gerent pel que fa a les decisions polítiques relacionades 
amb el PTGAS. Explica que avui se sotmeten a consideració del Consell de Govern els 
criteris bàsics per a la pròrroga del pressupost perquè cal més temps per aprovar-los. 
Indica que una part del pressupost que té un caràcter tècnic (és a dir, ingressos per 
matrícules) i que una altra part és de caire polític. També exposa que actualment 
l’elaboració del pressupost està molt avançada, però cal adoptar decisions polítiques 
per tancar-lo, la qual cosa requereix més temps. En aquest sentit, explica que ara es 
proposa fer una pròrroga completa del pressupost respecte del de l’any passat, amb 
excepcions com els crèdits pressupostaris per activitats concretes de 2024, que no es 
prorroguen. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Aprovar els “Criteris per a la pròrroga del pressupost de la UAB 2024 a 
l’exercici 2025”, que s’annexa (document núm. 1). 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de 
govern i la Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
 
4. Afers de personal tècnic, de gestió i d’administració i serveis 
 
4.1. Aprovació de l’Oferta Pública d’Ocupació del personal tècnic, de gestió, i 
d’administració i serveis per a l’exercici 2025 
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La secretària general dona la paraula al gerent, que informa de la proposta d’aprovació 
de l’Oferta Pública d’Ocupació del personal tècnic, de gestió, i d’administració i serveis 
per a l’exercici 2025. El gerent explica que s’ha negociat tot l’any. Fa un repàs de les 
places laborals (31) i funcionarials (21) i indica que es modifica l’oferta de places de 
2022 i 2023 a 2025.  
 
S’obre un torn de paraules, en què un membre de l’òrgan lamenta que aquesta oferta 
pública no ha estat consensuada amb la Junta de Personal. S’exposa que la llei de 
pressupostos generals per a 2023 permet una taxa extraordinària d’ocupació per reduir 
el percentatge de personal temporal i que la UAB no ha aprofitat aquesta oportunitat. Es 
relaciona aquesta circumstància amb la necessitat de planificar l’escenari futur de 
jubilacions. El gerent respon que s’han anat negociant amb els representants dels 
treballadors qüestions que tenen efecte sobre les places que s’ofereixen, com la 
negociació del pas de l’escala A2 a A1, i explica que l’oferta pública de places no es 
limita al fet d’haver-hi més persones contractades, sinó que les places ofertes han de 
ser més estables. 
  
Es vota la proposta i el resultat és de 0 vots en contra, 3 abstencions (senyor Ernesto 
Castaños, senyora Míriam Lázaro Díez i Bartolomé) i 37 vots a favor. 
 
Per majoria reglamentària, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Aprovar la proposta d’oferta pública d’ocupació pel personal tècnic, de 
gestió, d’administració i serveis de la UAB corresponent a l’exercici 2024, segons 
document que s’annexa (document núm. 2). 
 
SEGON. Encarregar al vicerector d’Economia i als responsables dels àmbits 
econòmics i d’organització de l’equip de govern l'execució i el seguiment d’aquest 
acord. 
 
TERCER. Comunicar els presents acords al gerent per tal que porti a terme les 
mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
5. Afers acadèmics 
 
5.1. Extinció de títols de màster universitari  
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Estudis i Qualitat, que informa de 
la proposta d’extinció de títols de màster universitari, la quals va obtenir l’informe 
favorable de la Comissió d’Afers Acadèmics del 4 de novembre de 2024. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Aprovar l’extinció del títol de màster universitari següent: 
 
- Traducció i Estudis Interculturals. 

 
SEGON. Elevar l'aprovació de l’extinció del títol de màster universitari al Consell 
Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
TERCER. Encarregar al vicerector d’Estudis i Qualitat l'execució i el seguiment 
dels acords primer i segon. 
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QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius.  
 
5.2. Creació de títols de màster de formació permanent, diplomes i residències 
Veterinàries 
 
La secretària general dona la paraula a la directora de l’Escola de Postgrau, que informa 
de la proposta de creació de títols de màster de formació permanent, diplomes i 
residències Veterinàries, la qual va obtenir l’informe favorable de la Comissió d’Afers 
Acadèmics del 15 d’octubre i del 4 de desembre de 2024. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Aprovar la creació del títol de màster de formació permanent següent: 
 
- Màster de formació permanent en Innovació i Sostenibilitat Turística. 

 
SEGON. Aprovar la creació dels títols de diploma d’especialització següents: 
 
- Diploma d’especialització en Innovació, Lideratge i Disseny de Projectes 

Turístics Sostenibles. 
 

- Diploma d’especialització en Planificació Turística Sostenible i Interpretació 
del Patrimoni. 
 

- Diploma d’especialització en Migracions Internacionals: un diàleg entre 
Europa i Amèrica Llatina. 

 
TERCER. Aprovar la creació del títol de diploma d’expert següent: 
 
- Diploma d’expert en Direcció Executiva de Serveis de Gestió de Documents i 

Arxius. 
 
QUART. Aprovar la creació d’una nova especialitat del programa 
Veterinari/Veterinària Resident: 
 
- Veterinari Resident, especialitat en Cirurgia de Petits Animals. 

 
CINQUÈ. Elevar l'aprovació de la creació de títols de màster de formació 
permanent, de diploma d’especialització, de diploma d’expert i de residències 
veterinàries al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
SISÈ. Encarregar a la directora de l’Escola de Postgrau l'execució i el seguiment 
dels acords primer a cinquè. 
 
SETÈ. Comunicar aquests acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
6. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
 
6.1. Llicència de secret empresarial a l’empresa 333corporate 1998, SL 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, que informa de la proposta de formalització d’un contracte de llicència 
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de secret empresarial amb l’empresa 333corporate 1998, SL, la qual va obtenir l’informe 
d’idoneïtat lliurat pel cap de l’Oficina de Transferència de Coneixement i Valorització de 
la Recerca, de data 17 d’octubre de 2024.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Informar favorablement l’autorització per formalitzar un contracte de 
llicència no exclusiva, sobre el secret empresarial consistent en uns algoritmes 
de predicció d’equacions relatius a l’alimentació de granges porcines, propietat 
en un 100% de la UAB, on la UAB té qualitat de llicenciant, i l’empresa 
333corporate 1998, SL de llicenciatària, en els termes establerts a l’informe 
d’idoneïtat del cap de l’Oficina de Transferència de Coneixement i Valorització de 
la Recerca (Document núm. 3 -Confidencial a disposició dels membres del Consell 
de Govern a la OCI). 
 
SEGON . Elevar al Consell Social el present acord, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
TERCER. Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l’execució i seguiment d’aquest acord. 
 
QUART. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
7. Elecció de representants 
 
7.1. Designació de membres del Comitè d’Ètica en la Recerca 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Recerca, que informa de la 
proposta de designació de membres del Comitè d’Ètica en la Recerca, la qual va obtenir 
l’informe favorable de la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació el 19 de 
novembre de 2024. La vicerectora agraeix la dedicació al càrrec a la doctora Estefania 
Contreras Carretón. 
  
Es fa la votació secreta de la proposta d’acord, que dona com a resultat 1 vot en contra, 
0 abstencions i 37 vots a favor. 
  
Per majoria reglamentària, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Aprovar el cessament de la Dra. Estefania Contreras Carretón, com a 
membre assessora en benestar animal de l'estabulari de peixos AQUAB del 
Comitè d’Ètica en la Recerca (CERec). 
 
SEGON. Aprovar el nomenament de la Dra Anna Martínez Daunis com a membre 
assessora en benestar animal de l'estabulari de peixos AQUAB del Comitè d’Ètica 
en la Recerca (CERec). 
 
TERCER. Encarregar les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
QUART. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
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7.2. Modificació de la composició del Comitè de Bioseguretat de la UAB 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Recerca, que informa de la 
proposta de modificació de la composició del Comitè de Bioseguretat de la UAB, la qual 
va obtenir l’informe favorable de la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació el 
19 de novembre de 2024. La vicerectora agraeix a la doctora Laura Tusell Padrós la 
seva dedicació al càrrec. 
 
Es fa la votació secreta de la proposta d’acord, que dona com a resultat 0 vots en contra, 
0 abstencions i 41 vots a favor. 
  
Per majoria reglamentària, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Aprovar la modificació de la composició del Comitè de Bioseguretat de 
la UAB, segons el que es disposa a continuació: 
 
- Cessament de la Dra. Laura Tusell Padrós, Professora agregada laboral del 

departament de Biologia Cel·lular, de Fisiologia i d’Immunologia en la Facultat 
de Biociències. 
 

- Nomenament del Dr. Andreu Blanquer Jerez, Investigador Ramon y Cajal del 
Departament de Biologia Cel·lular, Fisiologia i Immunologia en la facultat de 
Biociències. 

 
SEGON. Encarregar les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
TERCER. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
7.3. Revisió dels requisits per formar part de la Comissió de seguiment dels 
compromisos recollits a la Declaració del Claustre sobre la situació a Gaza 
 
La secretària general informa de la necessitat de modificar l’Acord 50/2024, de 5 de 
juny, del Consell de Govern, pel qual es va crear la Comissió de seguiment dels 
compromisos recollits a la Declaració del Claustre, atès que no ha estat possible trobar 
representant de l’estament del personal docent i investigador (PDI) del Claustre. Per 
això, en lloc d’establir com a requisit sine qua non ser membre del Claustre, proposa 
que els membres puguin ser no claustrals, però proposats per claustrals.  
  
S’obre un debat sobre la incoherència de posar aquest tema a l’ordre del dia i no ser 
capaços de configurar l’òrgan de seguiment.  
 
Per majoria reglamentària, amb 38 vots a favor i l’abstenció de, el Consell de 
Govern aprova modificar l’acord Primer de l’Acord 50/2024, de 5 de juny, del 
Consell de Govern, en l’apartat referent a la composició de la Comissió de 
seguiment dels compromisos recollits a la Declaració del Claustre sobre la 
situació de Gaza, aprovada el dia 30 de maig de 2024, que queda amb la redacció 
següent: 
 
 Composició: la Comissió estarà coordinada per un membre de l’Equip de 

Govern i estarà integrada, a més, per 12 membres claustrals, escollits pel 
Consell de Govern, amb representació paritària dels tres estaments que 
configuren la comunitat universitària (Personal docent i investigador; 
personal tècnic, de gestió i d’administració i serveis i alumnat). 
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En cas que restin vacants per manca de presentació de candidatures, podran 
optar a ser membres de la Comissió persones que, tot i no tenir la condició 
de claustrals, vinguin apadrines per persones que sí ostenten aquesta 
condició. 
 
Així mateix, la Comissió compta amb l’assistència de dues persones de 
l’associació UAB Acció per Palestina com a observadores. 

  
Per majoria reglamentària, amb 39 vots a favor i 2 abstencions, el Consell de 
Govern elegeix la doctora Sara Moreno Colom com a membre de la Comissió de 
seguiment dels compromisos recollits a la Declaració del Claustre sobre la 
situació a Gaza, en representació del personal docent i investigador. 
  
Per majoria reglamentària, amb 39 vots a favor i 2 abstencions, el Consell de 
Govern elegeix el doctor Ricardo Carniel Bugs, apadrinat pel doctor Enric Marin 
Otto, com a membre de la Comissió de seguiment dels compromisos recollits a la 
Declaració del Claustre sobre la situació a Gaza, en representació del personal 
docent i investigador. 
 
Per majoria reglamentària, amb 38 vots a favor, 1 vot en contra i 2 abstencions, el 
Consell de Govern elegeix la doctora Maria Pilar Cid Leal, apadrinada per la 
doctora Olga Torres-Hostench, com a membre de la Comissió de seguiment dels 
compromisos recollits a la Declaració del Claustre sobre la situació a Gaza, en 
representació del personal docent i investigador. 
 
 
8. Afers de tràmit 
 
8.1. Ratificació del conveni per a la creació de la Plataforma d’R+D+I en Ciència i 
Tecnologia dels Aliments 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Recerca, que informa de la 
proposta de ratificació del conveni per a la creació de la Plataforma d’R+D+I en Ciència 
i Tecnologia dels Aliments, la qual va obtenir l’informe favorable de la Comissió de 
Recerca, Transferència i Innovació del 19 de novembre de 2024.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Ratificar el conveni formalitzat entre la Universitat Autònoma de 
Barcelona, la Universitat de Lleida i la Fundació Eurecat en data 2 de setembre de 
2024 per la creació d'una Plataforma d’R+D+I en Ciència i Tecnologia dels 
Aliments, així com l’addenda signada en data 23 d’octubre de 2024, en els termes 
previstos als Annexos núm. 4 i 5. 
 
SEGON. Encarregar les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
TERCER. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
8.2. Participació en l’Asociación Conferencia de Decanas y Decanos de Física de 
España 
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La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, que informa de la proposta de participació en l’Asociación Conferencia 
de Decanas y Decanos de Física de España, la qual disposa de l’informe de valoració 
estratègica del degà de la Facultat de Ciències (document núm. 6). 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Aprovar la participació de la Universitat Autònoma de Barcelona en 
l’Associació “Asociación Conferencia de Decanas y Decanos de Física de 
España”. 
 
SEGON. Aprovar l’aportació de 150 euros anuals, com a quota de soci de 
l’esmentada Associació la qual serà assumida per part del deganat de la Facultat 
de Ciències. 
 
TERCER. Autoritzar el degà de la Facultat de Ciències, o persona en qui delegui, 
perquè en nom i representació de la Universitat Autònoma de Barcelona, realitzi 
totes les actuacions necessàries per l’execució dels presents acords, inclòs la 
signatura de la documentació requerida, i les esmenes o millores de caràcter 
tècnic que siguin necessàries, així com, representi la Universitat Autònoma de 
Barcelona en aquells actes de l’Associació que es requereixi la presència d’un 
representant institucional a de la Universitat. 
 
8.3. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del 
personal docent i investigador funcionari. Convocatòria AAI 2024 AQU CATALUNYA. 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector de Personal Acadèmic, que informa 
de la proposta d’aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de 
recerca del personal docent i investigador funcionari. Convocatòria AAI 2024 AQU 
CATALUNYA.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per 
a la Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius 
addicionals per mèrits de recerca del professorat funcionari de la UAB que han 
obtingut avaluació positiva, que s’annexa (document núm. 7). 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau.  
 
TERCER. Comunicar el present acord a l’Àrea de Gestió de Persones, per tal que 
portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
 
QUART. Encarregar el vicerector de Personal Acadèmic que faci l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
8.4. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de docència del 
personal docent i investigador funcionari i contractat. Primera avaluació AQU Catalunya 
2024 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector de Personal Acadèmic, que informa 
de la proposta d’aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de 
docència del personal docent i investigador funcionari i contractat. Primera avaluació 
AQU Catalunya 2024.  
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Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per 
a la Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius 
addicionals per mèrits de docència del professorat funcionari i contractat de la 
UAB que han obtingut avaluació positiva, que s’annexa (document núm. 8). 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau.  
 
TERCER. Comunicar el present acord a l’Àrea de Gestió de Persones, per tal que 
portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
 
QUART. Encarregar el vicerector de Personal Acadèmic que faci l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
8.5. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de gestió del 
personal docent i investigador funcionari i contractat 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector de Personal Acadèmic, que informa 
de la proposta d’aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de gestió 
del personal docents i investigador funcionari i contractat.  
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per 
a la Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de retributius autonòmics per 
mèrits de gestió del professorat funcionari i contractat de la UAB que han obtingut 
avaluació positiva, que s’annexa (document núm. 9). 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
 
TERCER. Comunicar el present acord a l’Àrea de Gestió de Persones, per tal que 
portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
 
QUART. Encarregar el vicerector de Personal Acadèmic que faci l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
8.6. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del 
personal docent i investigador contractat. Primer avaluació AQU CATALUNYA 2024. 
Estimació de recurs 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector de Personal Acadèmic, que informa 
de la proposta d’aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de 
recerca del personal docent i investigador contractat. Primer avaluació AQU 
CATALUNYA 2024. Estimació de recurs.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per 
a la Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de retributius autonòmics per 
mèrits de recerca del personal docent i investigador contractat. Primer avaluació 
AQU CATALUNYA 2024 que han obtingut avaluació positiva per estimació de 
recurs, que s’annexa (document núm. 10). 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
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TERCER. Comunicar el present acord a l’Àrea de Gestió de Persones, per tal que 
portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
 
QUART. Encarregar el vicerector de Personal Acadèmic que faci l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
9. Torn obert de paraules  
 
La doctora Isabel Pont felicita el rector per la seva reelecció en el càrrec, la qual cosa ell 
li agraeix. La senyora Pont també exposa que en període electoral es va sol·licitar al 
rector que proveís un càrrec (comissionat o delegat, etc.) d’interlocució ordinària amb 
els instituts de recerca UAB. El rector respon que té pendent designar un interlocutor. La 
doctora Pont considera que escau abordar seriosament el tema dels espais disponibles 
a la UAB. Explica que a ICTA-UAB s’acaba d’aprovar una proposta molt controvertida 
de sistema de treball sense lloc fix (hotdesking) per manca d’espais. El rector informa 
que en breu es nomenarà un càrrec adjunt al vicerector de Campus i Sostenibilitat que 
tindrà per objecte, entre d’altres, aquestes qüestions. Pont també considera que el 
Consell de Govern no pot circumscriure la seva funció a simplement aprovar per 
assentiment les propostes que arriben de les comissions, sinó que ha de tenir un paper 
més actiu, si ha de ser útil. Al seu parer, les propostes normatives haurien de passar 
com a mínim un parell de cops per Consell, per permetre suggeriments de necessitat, 
millora de contingut etc., ja que, si no, es perd el debat. La secretària general respon 
que es volen repensar les competències de les comissions del Consell de Govern i trobar 
un model de simplificació de la presa d’acords dels òrgans col·legiats de govern. Pont 
considera que els informes que emet la Sindicatura de Comptes sí que són rellevants 
per ser esmentats en el marc del Consell de Govern i llegeix les dues recomanacions 
d’aquest darrer informe de la UAB (núm. 5/2024): “es recomana establir criteris per 
determinar les retribucions addicionals per la participació en projectes de recerca i 
revisar la normativa reguladora de la dedicació docent”. El rector informa que es treballa 
tant en les dues recomanacions com en altres punts comentats al llarg de l’informe. 
Isabel Pont pregunta també per la situació en què es troben els Estatuts de la UAB i la 
data de publicació prevista, atès que, al seu entendre, hi ha nous elements que cal 
considerar, com el fet que els directors d’instituts hagin de presentar la memòria anual 
directament al Consell de Govern. La secretària general informa que actualment els 
Estatuts estan en el tràmit de control de legalitat. Avança la informació de la qual es 
disposa de la Generalitat, que les modificacions que es proposaran seran puntuals i que 
espera que al mes de gener de 2025 es pugui haver superat aquest tràmit. La doctora 
Pont posa a disposició de la secretària general el document aprovat a l’Institut sobre 
bones pràctiques de la relació en línia entre membres de la UAB, per si es vol treballar 
des de l’àmbit de la UAB, no únicament de manera interna. La secretària general agraeix 
l’oferiment i assegura que el tindrà en compte.  
 
El doctor Juan Antonio Baeza Labat demana informació de l’assignació de places de la 
convocatòria ESTAB. El vicerector de Personal Acadèmic li respon que aquesta 
convocatòria va ser publicada el proppassat 11 de novembre de 2024 i que està 
adreçada a investigadors postdoctorals. Afegeix que el termini de presentació de les 
sol·licituds de participació va finalitzar el 10 de desembre de 2024. També indica que hi 
ha 10 places per a universitats públiques i que existeixen tres modalitat de finançament: 
professors lectors, professors agregats i investigadors amb acreditació R3. El vicerector 
assegura que la gestió de la convocatòria ha sigut ràpida, atès que es volen formalitzar 
les contractacions a data 31 de desembre de 2025. Exposa que s’han de buscar 
investigadors Ramón y Cajal i Beatriz Galindo que acabin el 2025 i informa que la UAB 
hi ha presentat 15 places: 12 de professor agregat i 3 de professorat lector.  
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El doctor Juan Jesús Donaire Benito explica les conclusions d’un informe internacional 
sobre el nivell baix en matemàtiques per part de l’alumnat de primària a Espanya, en 
general i a Catalunya, en particular. Considera que, tot i que les universitats no tinguin 
competències en la matèria, han d’assumir la responsabilitat de liderar un canvi fent 
pressió institucional perquè canviïn les coses. Explica que la Facultat de Ciències de 
l’Educació té propostes per traslladar al conjunt de les administracions públiques per 
millorar el nivell del professorat de primària i secundària. El rector informa que 
actualment ostenta la presidència de la Comissió d’Accés i Temes Estudiantils i que 
treballarà per millorar el nivell educatiu en primària i secundària. 
 
El doctor J. Antoni Iglesias Fonseca felicita el nou Equip de Govern, agraeix la dedicació 
dels membres de l’Equip de Govern anterior i s’acomiada del Consell de Govern, ja que 
a patir de gener de 2025 serà substituït pel doctor Cebollada.  
 
El doctor Pere Ysàs Solanes se suma a la intervenció del degà de Ciències. Pregunta 
sobre si la UAB ha valorat deixar de participar en la xarxa social X. La vicerectora de 
Comunicació informa que l’Àrea de Comunicació va fent el seguiment de tots els canals 
de comunicació i de les xarxes socials. En aquest sentit, explica que recentment s’ha 
decidit començar a usar TikTok i que aquesta decisió no s’ha pres fins que la xarxa social 
ha garantit el respecte per la normativa UE en matèria de protecció de dades de caràcter 
personal. Respecte de la xarxa X, considera que és un canal de comunicació i, com a 
tal, la UAB hi ha de ser. La vicerectora afegeix que el que es fa és limitar-hi la participació 
institucional en utilitzar-la com un expositor, però no per traslladar missatges 
institucionals. Recorda que la Universitat de Barcelona tampoc no ha marxat d’X, sinó 
que ha deixat de publicar-hi, igual que fa la UAB. 
 
El doctor Enric Marin Otto felicita l’Equip de Govern per la seva reelecció. Informa que 
s’han dut a terme les eleccions a deganat i que a partir de l’1 de gener de 2024 hi haurà 
un nou degà de la Facultat de Ciències de la Comunicació, Juan José Perona. Per tant, 
s’acomiada del Consell de Govern, explica breument el seu pas per diferents 
responsabilitats institucionals a la Universitat i fa un balanç positiu de la seva contribució 
al govern de la UAB. Recorda que la Universitat és un ens públic que s’autogestiona, la 
qual cosa és un fet molt important i que atorga una gran responsabilitat als seus gestors. 
El rector agraeix a Enric Marin la seva dedicació a la UAB i expressa que sempre l’ha 
vist treballar per la Universitat. Considera que les grans institucions estan integrades per 
les grans persones que ajuden a desenvolupar-se i felicita el senyor Marin per haver 
ajudat a l’engrandiment de la Universitat.  
 
La doctora Margarita Freixas Alas felicita el degà Marin per la seva aportació a la 
Universitat i agraeix a Mari Pau Álvarez del Castillo, cap de l’Oficina de Qualitat Docent, 
la seva feina ara que està a punt de jubilar-se. D’altra banda, assumeix les paraules del 
degà de Ciències sobre la millora del nivell de la docència en primària i en secundària. 
Agraeix la feina duta a terme per la vicerectora Tatiana Rovira i desitja bones actuacions 
al vicerector Ramon Vilanova. S’ofereix als degans per millorar els processos de 
verificacions. Demana a l’Equip de Govern diàleg per engegar els processos de 
verificació i convida els assistents al concert de Nadal, que tindrà lloc el 19 de desembre 
de 2024 a l’auditori. El rector informa que està d’acord a parlar amb els centres.  
 
La doctora Olga Torres Hostench aprofita per donar suport a la candidatura que es va 
presentar a la Comissió de seguiment dels compromisos recollits a la Declaració del 
Claustre sobre la situació de Gaza. 
 
El rector conclou l’acte dedicant unes paraules a les persones damnificades per la dana 
a València. Recorda el Concert de Nadal organitzat pels centres, així com la cursa i 
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caminada de la UAB i convida els membres de la comunitat a assistir-hi. Desitja un bon 
Nadal a tots els assistents.  
 
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 12.26 h es dona per acabada la 
sessió, de la qual, com a secretària general, estenc aquesta acta. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
La secretària general        Vist i plau 

El rector 
  


